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LIETUVOS STUDENTŲ SĄJUNGA 
 

TARYBOS POSĖDŽIO  
PROTOKOLAS 

 
2014-02-15 Nr. 2014-02/15 

Vilnius 
  

Posėdis įvyko: 2014 m. vasario 15 d. 1200 val. 

Posėdžio pirmininkas: Prezidentas Paulius Baltokas 

Posėdžio sekretorė: biuro administratorė Anastasija Pydyk 

Dalyvavo: 17 Tarybos narių iš  21 (sąrašas pridedamas, 1 priedas). 

Kviestieji asmenys, svečiai (sąrašas pridedamas [1 priedas], įgaliojimai [2, 3 priedai], išrašas apie 

naujai išrinktą prezidentą [4 priedas]). 

 

DARBOTVARKĖ (5 priedas): 

1. Lietuvos studentų sąjungos Tarybos posėdžio atidarymas; 

2. Dėl Lietuvos studentų sąjungos veiklos ataskaitos pristatymas (2013-02-14 – 2014-02-14); 

3. Dėl dalyvavimo Šiaurės šalių studentų sąjungų susitikime ir Europos studentų sąjungos konvente; 

4. Dėl LR Mokslo ir studijų įstatymo pokyčių ir komunikacijos; 

5.1 Kreipimasis dėl tikslinių vietų finansavimo; 

5. Studentų sąjungos darbo reglamentas; 

6. Litexpo parodos „Studijos 2014“ aptarimas; 

7. Studentų sąjungos ataskaitinė konferencija 2014; 

8. Studentų sąjungos strategijos; 

9. Studentų sąjungos biudžeto planas; 

10. Lietuvos studentų sąjungos finansinė ataskaita; 

11. Kiti klausimai: 

11.1 Kreipimasis dėl rašto darbų pirkimo 

11.2 LR Prezidento rinkimai 

 

1.SVARSTYTA. Lietuvos studentų sąjungos Tarybos posėdžio atidarymas, darbotvarkės 

tvirtinimas.  

Posėdį atidarė Lietuvos studentų sąjungos prezidentas Paulius Baltokas. Sveikinimo žodį tarė Jono 

Žemaičio karo akademijos kariūnų Tarybos pirmininko pavaduotojas Rapolas Jurgelis, kuris 
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trumpai pristatė kariūnų veiklas. Prisistatė naujos Tarybos narės Jolita Rasimavičiūtė (ASU SA)  ir 

Aistė Titaitė (KOK SA). 

Pasisakė: Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Diana Mickutė (KUSS), Ričardas Rimkus 

(VIKO SA), Monika Simaškaitė (KTU SA), Andrius Zalitis (STUDENTŲ SĄJUNGA). 

SIŪLYMAS: Tarybos posėdžio darbotvarkę išdėstyti šia tvarka (5 priedas): 

1. Lietuvos studentų sąjungos Tarybos posėdžio atidarymas; 

2. Dėl Lietuvos studentų sąjungos veiklos ataskaitos pristatymas (2013-02-14 – 2014-02-14); 

3. Dėl dalyvavimo Šiaurės šalių studentų sąjungų susitikime ir Europos studentų sąjungos konvente; 

4. Dėl LR Mokslo ir studijų įstatymo pokyčių ir komunikacijos; 

5.1 Kreipimasis dėl tikslinių vietų finansavimo; 

5. Studentų sąjungos darbo reglamentas; 

6. Litexpo parodos „Studijos 2014“ aptarimas; 

7. Studentų sąjungos ataskaitinė konferencija 2014; 

8. Studentų sąjungos strategijos; 

9. Studentų sąjungos biudžeto planas; 

10. Lietuvos studentų sąjungos finansinė ataskaita; 

11. Kiti klausimai: 

11.1 Kreipimasis dėl rašto darbų pirkimo; 

11.2 LR Prezidento rinkimai; 

11.3 Dėl išlyginamųjų ir papildomų studijų; 

11.4 SKVC vertintojų atranka; 

11.5 Dėl krepšinio turnyro SA prezidento taurei laimėti; 

11.6 Dėl rotacijos magistrantūros studijose. 

NUTARTA. Bendru sutarimu patvirtinti darbotvarkę su pakeitimais. 

 

2. SVARSTYTA. Dėl Lietuvos studentų sąjungos veiklos ataskaitos pristatymas (2013-02-14 – 

2014-02-14) (7 priedas) 

Klausimą pristato Studentų sąjungos komunikacijos vadovė Liucija Sabulytė. Pristatyta Studentų 

sąjungos veiklos ataskaita laikotarpiui nuo 2013-12-14 iki 2014-02-14. 

Pasisakė: Diana Mickutė (KUSS), Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Gabrielė 

Gendvilaitė (ŠU SA), Lukas Borusevičius (MRUSA), Justinas Petkus (VDU SA), Donatas 
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Averkinas (KVK SA), Birutė Noreikatė (STUDENTŲ SĄJUNGA), Liucija Sabulytė (STUDENTŲ 

SĄJUNGA) 

SIŪLYMAS. Tvirtinti Studentų sąjungos tarpinę veiklos ataskaitą 2013-12-14 – 2014-02-14 

laikotarpiui. 

BALSAVO: UŽ 17, PRIEŠ 0, Susilaikė 0. 

NUTARTA: Bendru sutarimu patvirtinti Lietuvos studentų sąjungos veiklos ataskaitą 2013-12-14 – 

2014-02-14 laikotarpiui. 

 

3. SVARSTYTA. Dėl dalyvavimo Šiaurės šalių studentų sąjungų susitikime ir Europos 

studentų sąjungos konvente 

Klausimą pristato Lietuvos studentų sąjungos prezidentas Paulius Baltokas. Yra gauti pakvietimai į 

Europos studentų sąjungos konventą, kuris vyks Briuselyje kovo 18-21 dienomis, bei į NOM, kuris 

vyks netoli Stokholmo balandžio 4-6 dienomis. Kaip visada laikomasis taisyklės, kad į šiuos 

renginius vyksta 1 biuro atstovas+1 Tarybos atstovas.  

Pasisakė: Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Liucija Sabulytė (STUDENTŲ SĄJUNGA), 

Andrius Šimonėlis (KK SA). 

SIŪLYMAS. Kiekvienas Tarybos narys apsvarsto galimybę dalyvauti renginiuose ir iki vasario 19 

dienos išreiškia norą elektroninėje konferencijoje. 

BALSAVO: UŽ 17, PRIEŠ 0, Susilaikė 0. 

NUTARTA: Bendru sutarimu siūlymas patvirtintas. 

 

4. SVARSTYTA. Dėl LR Mokslo ir studij ų įstatymo pokyčių ir komunikacijos. (8 priedas) 

Klausimą pristato Lietuvos studentų sąjungos prezidentas Paulius Baltokas ir komunikacijos vadovė 

Liucija Sabulytė. Buvo pristatyta esama situacija, kad nuo gruodžio mėnesio niekas nepasistūmėjo, 

tačiau atsirado vis daugiau diskusijų. Vasario 25 dieną Kaune planuojama diskusija apie 

finansavimo alternatyvas, kurioje dalyvaus ministerijos, LSS bei LURK atstovai. Liucija Sabulytė 

pristatė, kad komunikacijos planas yra šiek tiek pakeistas. 

Pasisakė: Gabrielė Gendvilaitė (ŠU SA), Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Justinas 

Petkus (VDU SA).  

 

5.1 SVARSTYTA. Kreipimasis dėl tikslini ų vietų finansavimo. (9 priedas) 
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Klausimą pristato Lietuvos studentų sąjungos viceprezidentas Andrius Zalitis. Buvo pristatyti 

Sąjungos siūlomi pakeitimai peržiūrėjus esamą tvarką, sutartis, bei nuostatus. Paaiškinta, kaip 

viskas veikia dabar ir kaip LSS siūlo tai tobulinti. 

Pasisakė: Justinas Petkus (VDU SA), Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Gabrielė 

Gendvilaitė (ŠU SA), Andrius Zalitis (STUDENTŲ SĄJUNGA), Monika Simaškaitė (KTU SA). 

SIŪLYMAS: pritarti LSS siūlomiems pakeitimas. 

BALSAVO: UŽ-17, PRIEŠ-0, SUSILAIKĖ-0 

NUTARTA: Bendru sutarimu siūlymas patvirtintas. 

 

5. SVARSTYTA. Studentų sąjungos darbo reglamentas. 

Klausimą pristato Studentų sąjungos prezidentas Paulius Baltokas. Buvo priminta, kad 2013-09-28 

Taryboje vykusioje Aleksandro Stulginskio universitete buvo išrinkta darbo grupė darbo 

reglamentui parengti. Taryba patvirtino 3 grupės narius: Paulių Baltoką, Justiną Petkų bei Dalią 

Miklaševičiūtę, tačiau šiuo metu Dalia Miklaševičiūtė yra išvykusi studijuoti pagal Erasmus mainų 

programą. 

SIŪLYMAS:  1. Paulius Baltokas siūlo dar vienam Tarybos nariui prisijungti prie darbo grupės; 

                        2. Judėti link ESU modelio, kuomet dokumentai Konferencijoje yra tvirtinami pagal 

tam tikras aprašytas taisykles su išankstiniu paruošimu, t.y. esant siūlymą palaikančioms 

organizacijoms. 

Pasisakė: Justinas Petkus (VDU SA), Diana Mickutė (KUSS),  Monika Simaškaitė (KTU SA), 

Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Gabrielė Gendvilaitė (ŠU SA), Andrius Zalitis 

(STUDENTŲ SĄJUNGA), Robertas Valuckas (AK SA).  

BALSAVO: 1. Siūlymas: Prie darbo grupės prisijungti norą pareiškė Diana Mickutė UŽ-17, 

PRIEŠ-0, SUSILAIKĖ-0 

                       2. Siūlymas: Judėti link ESU modelio. UŽ-0, PRIEŠ- 17, SUSILAIKĖ-0 

NUTARTA: Bendru sutarimu 1 siūlymas patvirtintas, 2 siūlymas nepatvirtintas. 

 

6. SVARSTYTA. Litexpo parodos „Studijos 2014“ aptarimas. 

Klausimą pristato Lietuvos studentų sąjungos akademinio proceso ir socialinių reikalų koordinatorė 

Birutė Noreikaitė. Buvo padėkota savivaldoms aktyviai prisidėjusioms ir atsiuntusioms savanorius į 

šį renginį, pristatytos pagrindinės LSS veiklos parodos metu bei esama situacija, kad Litexpo dar 

nepasidarė aptarimo, todėl tikslių skaičių nėra žinoma, tačiau spėjama, kad studentų susidomėjimas 
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paroda padidėjo. Buvo pristatyta, kad ši paroda yra žvalgybinio pobūdžio ir ateityje bus 

sprendžiama ar LSS ir toliau prisidės prie jos organizavimo. Buvo kalbama dėl jaunimo 

organizacijos darbas vykdomos projekto susijusio su moksleivių supažindinimu su aukštąja 

mokykla, tačiau ne visos aukštosios davė sutikimus būti šio projekto partneriais. 

Pasisakė: Monika Simaškaitė (KTU SA), Lukas Borusevičius (MRUSA), Gabrielė Gendvilaitė (ŠU 

SA), Justinas Petkus (VDU SA), Birutė Noreikaitė (STUDENTŲ SĄJUNGA), Andrius Šimonėlis 

(KK SA), Diana Mickutė (KUSS) 

SIŪLYMAS. 1. Kai bus gauta ataskaita iš Litexpo persiųsti ją Tarybai; 

                       2. Kreiptis į jaunimo organizaciją „Darbas“ su oficialiu raštu dėl jų vykdomo 

projekto, tačiau kiekviena atstovybė turi išsiaiškinti, ar jų aukštosios davė leidimą tapti partneriais 

ar ne. 

NUTARTA: Bendru sutarimu pritarta abiems siūlymams. 

 

7. SVARSTYTA. Studentų sąjungos ataskaitinė konferencija 2014. 

Klausimą pristato Studentų sąjungos prezidentas Paulius Baltokas. Jis pristatė, kad pagal 

galiojančius įstatus konferencijos data, vieta ir pirmininkaujantis asmuo turi būti suderinti su 

Valdyba ir kaip vieną iš variantų pasiūlė kovo 29 dieną konferenciją rengti Šiauliuose. Taip pat 

buvo kalbama apie galinčius būti konferencijos pirmininku. Kontrolės komisijos narys Vytautas 

Urbonavičius pasiteiravo, kokiu būdu, Tarybos manymu, turi būti vertinama Sąjungos veikla ir 

pateikiama ataskaita.  

Pasisakė: Vytautas Urbonavičius (STUDENTŲ SĄJUNGA), Paulius Baltokas  (STUDENTŲ 

SĄJUNGA) 

SIŪLYMAS. Konferenciją vykdyti Šiauliuose kovo 29 dieną. 

NUTARTA: bendru sutarimu siūlymas patvirtintas. 

 

8. SVARSTYTA. Studentų sąjungos strategijos. 

Klausimą pristato Studentų sąjungos Valdybos  narys Kernius Visockas. Buvo pristatytos veiklos 

po sausio mėnesio vykusio valdybos posėdžio. Jau įvyko pirmieji susitikimai su regiono savivaldų 

prezidentais. Valdybos posėdžio metu buvo nuspręsta, kad Kernius Visockas ir Aurima Švedaitė 

dirbs su LSS biuru bei studentais, Justinas Staugaitis ir Laurynas Juozapaitis dirbs su Alumni bei 

partneriais, Dalia Miklaševičiūtė, Klaidas Palikiavičius ir Paulius Baltokas dirbs su studentų 

savivaldom bei taryba. Šios darbo grupės skirtos savianalizei atlikti. Taip pat buvo kalbama apie 
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projektų vertinimus. Pristatyta informacija, kad vasario 22 dieną 11 valandą Lietuvos studentų 

sąjungos biure vyks Valdybos posėdis, kurio metu bus peržiūrimi projektai bei jų finansavimas. 

Kiekviena projektus pateikusi savivalda gali deleguoti asmenį (nebūtinai prezidentą). 

Pasisakė: Andrius Šimonėlis (KK SA), Mantas Kinderis (VTDK SA), Diana Mickutė  (KUSS), 

Justinas Petkus (VDU SA), Monika Simaškaitė (KTU SA), Ričardas Rimkus (VIKO SA).  

Protokolinis įrašas: Darbotvarkės klausimai sukeisti vietomis, nes Sąjungos biudžetas ir 

finansinė ataskaita bus pristatoma dalyvaujant tik Tarybos nariams. 

 

 

9. SVARSTYTA. Kiti klausimai. 

Kreipimasis dėl rašto darbų pirkimo. (10 priedas) 

Klausimą pristato Lietuvos studentų sąjungos viceprezidentas Andrius Zalitis. Jis informavo, kad 

Studentų sąjunga yra paruošusi kreipimąsi akademinės etikos ir procedūrų kontrolieriaus tarnybai 

dėl prekybos rašto darbais. Teiravosi ar Taryba mato poreikį susitikti su akademinės etikos ir 

procedūrų kontrolieriumi. 

Pasisakė: Justinas Petkus (VDU SA), Paulius Baltokas  (STUDENTŲ SĄJUNGA), Diana Mickutė 

(KUSS) 

 

Dėl SKVC vertintoj ų atrankos. 

Klausimą pristato Studentų sąjungos viceprezidentas Andrius Zalitis. Jis pranešė, kad paskelbta 

atranka į SKVC vertintojų komisiją. Tarybos nariai buvo skatinami prisijugnti patys ir paskatinti 

savo savivaldų aktyvius narius prisijungti prie vertintojų komisijos. Atranka vyks iki vasario 20 

dienos.  

Vyksta diskusija.  

Pasisakė: Paulius Baltokas (VDU SA), Monika Simaškaitė (KTU SA), Justinas Petkus (VDU SA), 

Andrius Zalitis (STUDENTŲ SĄJUNGA). 

 

Dėl išlyginamųjų ir papildomų studijų. 

Klausimą pristato Tarybos narys VIKO SA prezidentas Ričardas Rimkus. Jis priminė, kad studentas 

baigęs kolegiją ir norintys tęsti studijas turi 2 pasirinkimus: išlyginamąsias studijas ir papildomas. 

Tačiau jiems nėra sudarytos sąlygos studijas tęsti valstybės finansuojamoje vietoje. Ričardas 

Rimkus siūlo sudaryti darbo grupę, kuri dirbs tiesi šiuo klausimu. 
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Pasisakė: Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Monika Simaškaitė (KTU SA) 

SIŪLYMAS: Sudaryti darbo grupę į kurios sudėtį eitų: Monika Simaškaitė, Mantas Kinderis, 

Robertas Valuckas, Donatas Averkinas. 

BALSAVO: UŽ 17, PRIEŠ 0, SUSILAIKĖ 0 

NURATA: Darbo grupė patvirtinta. 

 

Dėl krepšinio turnyro SA Prezidento taurei laimėti. 

Klausimą pristato KTU SA prezidentė Monika Simaškaitė. Vasario 16 dieną KTU SA rengia 

krepšinio turnyrą SA Prezidento taurei laimėti, taurė yra pereinamoji. Turnyro pradžia 10 valandą, o 

finalas numatomas 18 valandą. Visi yra kviečiami palaikyti savo komandas.  

 

Magistrantūros studijų rotacijos klausimas. 

Klausimą pristatė KUSS prezidentė Diana Mickutė. Buvo iškeltas klausimas apie tai, kad Mokslo ir 

studijų įstatyme nėra kalbama apie magistrantūros studentų rotaciją. KU magistrantūros studijų 

studentams vykdo konkursą, kurio metu yra galimybė gauti finansavimą tiems studentams, kurie 

buvo įstoję į nefinansuojamas vietas. Diana Mickutė siūlo pradėti dirbti su magistrantais, nes šiuo 

metu jie yra pamiršti. 

Pasisakė: Vytautas Urbonavičius (LSS Kontrolės komisija), Diana Mickutė (KUSS), Lukas 

Borusevičius (MRUSA), Monika Simaškaitė (KTU SA), Gabrielė Gendvilaitė (ŠU SA), Paulius 

Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA) 

NUTARTA: studentų savivaldos įpareigojamos peržiūrėti esamą tvarką, o Lietuvos studentų 

sąjungos biuras pasidomėti dėl galimybių inicijuoti įstatymo pakeitimus. 

 

Prezidento rinkimai. 

Klausimą pristato Sąjungos prezidentas Paulius Baltokas. Po susitikimo su LiJOT keliamas 

klausimas ar LSS jungiasi prie jų organizuojamos akcijos „Man ne dzin“? 

Pasisakė: Justinas Petkus (VDU SA), Monika Simaškaitė (KTU SA), Robertas Valuckas (AK SA) 

NUTARTA: LSS jungiasi prie LiJOT organizuojamos akcijos „Man ne dzin“. 

 

Dėl Tarybos posėdžio. 

Klausimą pristato Studentų sąjungos Prezidentas Paulius Baltokas. Svarstyta dėl kito eilinio 

Tarybos posėdžio datos ir vietos. 
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Pasisakė: Justinas Petkus (VDU SA), Gabrielė Gendvilaitė (ŠU SA) 

NUTARTA: Kitas Tarybos posėdis vyks Vytauto Didžiojo universitete gegužės mėnesį. Data bus 

patikslinta vėliau. 

 

Protokolinis įrašas: svečiai palieka posėdį. 

 

10. SVARSTYTA. Lietuvos studentų sąjungos biudžeto planas (2014-2015 m.) 

Klausimą pristatė Lietuvos studentų sąjungos prezidentas Paulius Baltokas. Buvo pristatytas LSS 

biudžetas ateinantiems metams, kuri turės patvirtinti Valdybą. 

SIŪLYMAS: Projektinės lėšas padalinti abiems šaukimams nustatant sumas. 

Pasisakė: Justinas Petkus (VDU SA), Diana Mickutė (KUSS) 

BALSAVO : UŽ 16 PRIEŠ 1 SUSILAIKO 0 

SIŪLYMAS: 150 tūkstančių litų numatomu projektinėms veikloms finansuoti skirstyti taip 100 

tūkstančių pavasario-vasaros veikloms įgyvendinti ir 50 tūkstančių rudens- žiemos veikloms. 

Pasisakė: Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Justinas Petkus (VDU SA), Diana Mickutė 

(KUSS) 

BALSAVO :UŽ 17 PRIEŠ 0 SUSILAIKO 0 

SIŪLYMAS: Leisti išmokas už 2013 metais vykdytus projektus sumokėti dalimis. Pirmas dalis 

artimiausiu metu, kita dalis iki rugsėjo mėnesio pabaigos. 

BALSAVO: UŽ 17, PRIEŠ 0, SUSILAIKO 0 

SIŪLYMAS: Numatytas mokymų eilutes sujungti į vieną. 

Pasisakė : Diana Mickutė  (KUSS), Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA) 

BALSAVO:UŽ 0 PRIEŠ 17 SUSILAIKO 0 

 

11. SVARSTYTA. Lietuvos studentų sąjungos finansinė atskaita. 

Klausimą pristatė Studentų sąjungos prezidentas Paulius Baltokas. Pristatoma finansinė ataskaita 

nuo 2013-12-09 iki 2014-02-09.  

Pasisakė: Diana Mickutė  (KUSS), Justinas Petkus (VDU SA), Paulius Baltokas (STUDENTŲ 

SĄJUNGA), Liucija Sabulytė (STUDENTŲ SĄJUNGA) 

Tarybos posėdžio uždarymas. 

 

Pirmininkas      Paulius Baltokas 
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Sekretorė      Anastasija Pydyk 


